

السادة أولياء الأمور الكرام،

تحية طيبة، وبعد:

في إطار استعدادنا للعام الدراسي القادم، فإننا نود أن نعرف ما إذا كان أبنائكم سيستمرون في الدراسة في أكاديميتنا. وبُرجى العلم بأننا قد بدأنا بالفعل بقبول طلبة جدد لجميع الصفوف، علماً بأن الأكاديمية لن تقوم بحجز أي مقاعد للطلبة الذين لم يسدّدوا رسوم إعادة التسجيل وتأكيد حجز مقاعدهم.

ونحن سعداء بالإعلان عن إطلاق تطبيق "تعلم" الجديد والشامل على الهواتف المحمولة، وهذا التطبيق يقدّم ميزات متعدّدة، مثل: دفع الرسوم الدراسية، وإعادة التسجيل، وتقارير الطّلاب، وتتبع منجزاتهم، ومراقبة السلوك، ويوفّر الاستبانات للطلبة، وغيرها من الخدمات. ويمكنكم الآن حجز مقاعد أبنائكم للعام الدراسي القادم 2024 – 2025 باستخدام تطبيق الجوّال الخاص بنا. ويمكنكم تحميل التطبيق من الروابط الآتية:

Apple: <https://apps.apple.com/app/taallum-group/id6450870432?platform=iphone>

Android: <https://play.google.com/store/apps/details?id=io.ionic.taallumgroup>

ويمكنكم، بدلاً من ذلك، زيارة مكتب المحاسبة لدينا خلال أيام الدّوام المدرسيّ إذا رغبتكم في دفع رسوم إعادة التسجيل في مكتب المحاسبة مباشرة. وسيتّم خصم هذا المبلغ من رسوم الفصل الدراسيّ الأوّل 2025 / 2024. ولن يتمّ قبول إعادة تسجيل أيّ طالب ما لم يتمّ سداد جميع رسوم الفصلين: الأوّل، والثاني للعام الحاليّ 2024 / 2023.

وسوف نزوّدكم بجميع العقود والنماذج اللازمة؛ لتوقعوها عند إعادة التسجيل، وذلك في حال رغبتكم في إعادة التسجيل من خلال مكتب المحاسبة مباشرة.

وإذا كنتم ترغبون في مزيد من المعلومات أو التّوضيح؛ فيرجى الاتصال بنا على الأرقام:

أكاديمية الجزيرة: 40329615 أو 40329603.

أكاديمية المها للبنين: 44280720 أو 44280719.

أكاديمية المها للبنات: 44280767 أو 44280768.

مع أطيب التّحيّات،،،

مديرة الأكاديمية

**Dear Parents,**

As part of our preparations for the new academic year, we would like to know whether your child (children) will be returning to our Academy. Please kindly note that we have already started to accept new students for all year levels and the academy will **NOT reserve** any seats for students who have not paid the RE-ENROLMENT fee and confirm their seats.

We are delighted to announce the launch of our new comprehensive Ta'allum mobile App, which offers various features such as tuition fee payments, re-enrolment, student reporting, student achievement tracking, behavior monitoring, and student surveys and so on.

You can now reserve your child's place for the coming **Academic Year 2024/2025** with our dedicated Taallum mobile App. Please go to the link below to download the App.

Apple: <https://apps.apple.com/app/taallum-group/id6450870432?platform=iphone>

Android: <https://play.google.com/store/apps/details?id=io.ionic.taallumgroup>

Alternatively, you can also visit the academy's Accounts office during normal working days if you wish to pay Re Enrolment fee at Accounts office directly.

Re Enrolment amount will be deducted from the first semester fee for AY 2024/2025. No re-Enrollments will be accepted unless 2023/2024 (1<sup>st</sup> & 2<sup>nd</sup> semester) payments have been completely cleared.

All Necessary Contracts & Forms will be provided for your signature at the time of re enrolment for those who wish to pay Re Enrolment fee at Accounts office directly.

If you need any further information or clarification, please contact the accounts department on

Al Jazeera Academy: 40329615 or 40329603.

Al Maha Academy for Boys: 44280720 or 44280719

Al Maha Academy for Girls: 44280767 or 44280768

Best Regards  
Principal